
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 171
Forslag til lov om ændring af lov om afgift af bekæmpelsesmidler. (Omlæg-
ning af afgiften på plantebeskyttelsesmidler til mængdeafgift differentieret ef-
ter sundheds- og miljøkriterier og forenkling af afgiften på biocider m.v.).
Af skatteministeren (Thor Möger Pedersen)

Spørgsmål 6
Hvilken betydning tror ministeren det vil få for omfanget af dyrkningen af frøaf-
grøder, at der på frøafgrøder kun kan anvendes højt afgiftsbelagte plantebe-
skyttelsesmidler? Er det ikke nærliggende at antage, at mange dyrkere af
frøafgrøder af økonomiske årsager vil omlægge til andre afgrøder end frø?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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